
Piață  de  pește,  pe  fonduri
europene, la Pecineaga
10 septembrie 2020 10:15

Piaţă de peşte, în valoare de 200.000 de euro, în comuna
Pecineaga
Autoritățile locale au demarat în acestă vară lucrările de
construire  a  pieței  de  pește  în  localitatea  Pecineaga.
Investiția se realizează cu fonduri europene, iar termenul de
execuție este de un an de zile.
Primarul  comunei  Pecineaga,  Niculae  Stan  este  încântat  că
acest  proiect  începe  în  sfârşit,  mai  ales  că  a  început
demersurile în cursul anului trecut: „Sunt bucuros că această
investiție a fost demarată. Realizarea acestui proiect vine în
sprijinul  micilor  producători  locali  prin  înființarea  de
unități  de  procesare,  puncte  de  primă  vânzare  și  dotarea
acestora”.
Piața va fi amplasată între Geamia din localitate și Postul de
Poliție Națională, pe un teren de 1000 de metri pătrați, aflat
în patrimoniul comunei.
Proiectul tehnic cuprinde construirea unei clădiri care va
avea  în  componență  spațiul  pentru  desfacerea  produselor,
cabinet  medico-sanitar,  grupuri  sanitare  și  o  parcare.  În
incinta  pieței  vor  fi  montate  mai  multe  lavoare  pentru
asigurarea igienei personalului. Piața va fi dotată cu vitrine
frigorifice  pentru  pește  dar  vor  fi  și  standuri  special
amenajate  pentru  producătorii  de  carne  de  porc,  de  oaie,
lactate, brânzeturi. Nu vor lipsi standuri cu produse din
legume și fructe.
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Valoarea investiției se ridică la suma de 200.000 de euro
Amintim că, autoritățile locale din Pecineaga au semnat anul
acesta, pe data de 10 ianuarie, la Ministerul Agriculturii și
Dezvoltării Rurale, contractul de finanțare pentru construirea
unei piețe agroalimentare de pește.
Fondurile  europene  pentru  realizarea  acestei  investiții  au
fost obținute prin FLAG Dobrogea Sud pe Programul Operațional
pentru Pescuit, Măsura nr. 1 – Sprijinirea activităților de
pescuit și diversificarea acestora.
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Poezia muzicii în Gradina cu
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10 septembrie 2020 10:15

https://editiadesud.ro/poezia-muzicii-in-gradina-cu-poeme/
https://editiadesud.ro/poezia-muzicii-in-gradina-cu-poeme/


Ce  acte  sunt  necesare  la
începutul anului școlar
10 septembrie 2020 10:15
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Aceștia  sunt  candidații
propuși  de  Partidul  Social
Democrat  pentru  Consiliul
Local Pecineaga
10 septembrie 2020 10:15
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Dan  Barna,  alături  de  USR
PLUS  Mangalia:  „Aveți  șansa
să  aduceți  în  Primarie  un
primar  și  consilieri  locali
onești!”
10 septembrie 2020 10:15

Dan  Barna,  alături  de  USR-PLUS  Mangalia.  Mesaj  pentru
locuitorii orașului: „Pe 27 septembrie sunt alegeri prin care
dumneavoastră, locuitorii din Mangalia, aveți șansa să aduceți
în Primarie un primar și consilieri locali onești, competenți,
cu  experiență,  care  vor  să  facă  din  Mangalia  un  oraș  cu
adevarat european. Pe 27 septembrie votați USR PLUS! Câștigăm
împreună!”
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Copiii,  tinerii  şi  agenţii
economici,  batjocoriţi,  timp
de 8 ani, de stăpânirea Radu
10 septembrie 2020 10:15
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Cristian Radu şi-a început mandatul într-un mod controversat,
a intrat în posesia Primăriei Mangalia după ce alegerile au
fost  reluate.  Instalat  în  funcţia  supremă,  şi-a  început
periplul prin oraş şi staţiuni. A declarat că este pus pe
fapte mari, că va face din municipiu un paradis.

S-a  dovedit,  însă  că   promisiunile  au  fost  vorbe  goale,
utopii, Mangalia începându-şi declinul.

Hăţişul minciunilor a afectat fiecare om în parte, de la copii
până  la  vârstnici,  de  la  micii  întreprinzători,  până  la
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afaceriştii cu investiţii consistente.

Vom prezenta în continuare cruda realitate, haosul, dezastrul
în care se zbat de 8 ani Mangalia şi cele 6 staţiuni de
interes naţional:

EDUCAŢIE

A minţit că va ridica un corp nou de clădire pentru
Şcoala Gimnazială nr. 5, unde copiii învaţă în schimburi
până seara târziu;
A minţit ca va da, periodic, burse elevilor cu rezultate
deosebite. Recompensele nu au mai ajuns la copii de mai
bine de 1 an;
A minţit că elevii vor studia în condiţii optime. În
realitate,  şcolile  primesc  bani  puţini,  insuficienţi
pentru  dotări  şi  modernizări,  în  continuare  părinţii
fiind cei care achită toate achiziţiile;
Le-a  organizat  copiilor  spectacole  grandioase,  de  1
Iunie,  dar  cu  artiste  mai  mult  despuiate,  total
nepotrivite  pentru  cei  mici,  pentru  fiecare  recital
fiind alocate câte 1 – 2 miliarde lei (deşi pentru o
cântare, interpretele solicită cel mult 2000 de euro)!

 

SOCIAL

A promis fabrici şi locuri de muncă, aşa cum a văzut în
oraşul  Karmiel  din  Israeal  pe  care  l-a  vizitat  În
schimb, din cauza taxelor şi impozitelor împovărătoare,
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s-au închis fabricile de confecţii, de pâine şi zeci de
SRL-uri;
Numărul  şomerilor  din  Mangalia  este  într-o  continuă
creştere;
Împinşi de sărăcie în oraşul de la malul mării, sute de
localnici  au  plecat  să  lucreze  în  străinătate,  în
speranţa unui trai mai bun;
A  defrişat  aproape  toţi  copacii  din  oraş,  fiind  un
duşman al acestora. Deoarece locuieşte în Constanţa, pe
stimabilul primar nu-l interesează să avem aer curat!
A evacuat în plină iarnă, pe un ger cumplit, mai multe
familii  cu  copii  mici,  mulţi  dintre  aceştia  cu
rezulatate  foarte  biune  la  învăţătură;
A  promis  locuri  de  joacă  noi,  minciuni,  spaţiile
destinate celor mici sunt mâncate de rugină, defecte,
acoperite de buruieni;
A  distrus  parcurile  din  centru  şi  de  la  Balnear,
încropind, fără inspiraţie, zone făcute în grabă, de
mântuială, în an electoral;
A demolat garajele şi nu a creat locuri de parcare;
A promis un centru pentru copiii cu dizabilităţi. Din
păcate,  aceştia  sunt  nevoiţi  să  facă  terapii  la
Constanţa,  în  centre  specializate;
Mangalia nu are un afterschool public;
Se laudă că a realizat Aleea Teilor şi Parcul Evergren,
botezat  de  cetăţeni,  pe  bună  dreptate,  Nevergreen,
nevrând să recunoască faptul că cele două proiecte au
fost finalizate cu banii cetăţenilor, deoarece primarul
a pierdut fondurile europene;
Pe de altă parte, primarul a clădit Parcul Evergren pe o
fundaţie  din  beton,  copacii  şi  plantele  neputându-se
dezvolta pe o astfel de suprafaţă, de aceea gazonul şi
arbuştii sunt mereu uscaţi;
A distrus dalele cu numele celebrităţilor de pe Aleea
Teilor,  ignorând  trecerea  celor  mai  mari  actori,
solişti,  scriitori  români  şi  străini  pe  pământul
Mangaliei; Municipiul a fost vizitat, printre alţii, de



Chris  Norman,  de  laureatul  premiului  Nobel  pentru
Literatură,  Mario  Vargas  Llosa,  iar  Ovidiu  Lipan
Ţăndărică  a  bătut,  genial,  toaca  în

Noaptea  de  Înviere  la
Biserica de pe strada Rozelor, cu hramul Sf. Arhangheli
Mihail şi Gavriil;

SĂNĂTATE!

A  lăsat  Policlinica  Mangalia  încremenită  în  timp,
neluînd măsuri pentru extinderea, modernizarea acesteia,
cât şi pentru aducerea de noi specialişti, abia anul
acesta,  o  dată  cu  alegerile,  faţada  clădirii  fiind
reparată;
Nu l-a interesat soarta Spitalului Municipal, deşi ar
avea motive, unitatea sanitară tratând, de curând, doar
cazuri COVID 19. Aşadar, pe primar nu-l interesează ce
se întâmplă cu ceilalţi pacienţi care nu sunt infectaţi
cu acest virus, unde se tratează, cine îi tratează;
Nu a alocat bani suficienţi pentru dotarea spitalului cu
aparatură  performantă,  în  condiţiile  în  care,  aici,
ajung atât pacienţi din oraş, cât şi din localităţile
limitrofe.

CULTURĂ

A  îngropat  toate  manifestărle  cultural-artistice  care
aduceau la Mangalia zeci de mii de spectatori pe seară:
Festivalul  Callatis  cu  toate  celelalte  evenimente  ce
erau organizate pe parcursul celor 7 zile şi 7 nopţi
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feerice:  Miss  Diaspora,  Festivalul  Românilor  de
Pretutindeni  etc.;  Lumină  de  la  Malul  Mării;  Gala
Tânărului Actor; Liberty Parade etc.;
A  minţit  că  are  un  proiect  cu  fonduri  europene  cu
ajutorul  căruia  va  reabilita  şi  moderniza  Casa  de
Cultură. În prezent, instituţia este la fel de şubredă,
la fel de sărăcăcioasă, cu haine zdrenţuite de care râde
şi un cămin cultural de la sat.

 

 

 

 

ECONOMIE 

 

Am  fost  la  un  pas  să  pierdem  Şantierul  Naval  după
plecarea coreenilor, dar edilului nu i-a păsat. Nu a
luat nicio măsură, nu a făcut niciun demers, arătând că
nu  dă  doi  bani  pe  principala  forţă  economică  a
municipiului;
I-a  sufocat  pe  agenţii  economici  taxe,  impozite,
mocangeli, care au ajuns să achite datoriile acumulate
de Primărie, fiind terţi popriţi;
A adus Mangalia în faliment, aflându-ne pe loc fruntaş
la nivel naţional;
A irosit milioane de euro pentru onorarii către avocaţi
care  au  pierdut  mai  toate  procesele,  de  aici  alte
datorii acumulate;
I-a anihilat pe mici întreprinzători cărora le-a demolat
florăriile, alimentările şi magazinele de haine, fără să
se gândească că din aceste afaceri îşi asigurau traiul.

 



ADMINISTRAŢIE

 

A îngrăşat organigrama Primăriei, care numără aproape
500 de angajaţi;
Nu a participat în cel de –al doilea mandat la nicio
şedinţă a Consiliului Local, arătând un dispreţ fără
margini faţă de cetăţenii cărora, acum, le cere votul;
Eliberează  extrem  de  târziu  (sau  deloc)  autorizaţii,
avize etc. şi doar pe criterii politice;
A desfiinţat ADPP şi Serviciul de Asistenţă Socială,
scăpând de angajaţii pe care nu-i mai avea la suflet;
Cheltuie  sume  astronomice  pe  documentaţii  ale  unor
proiecte ce nu se realizează niciodată;
Alocă pentru evenimente organizate de alte structuri,
cum  ar  fi  Ziua  Marinei,  câte  miliarde  lei,  deşi
costurile  sunt  mult  mai  reduse;
Din cauza datoriilor, conturile Primăriei au fost mai
mereu blocate.

 

SPORT

A lăsat în paragină toate terenurile de sport, Baza
Pescăruş, Stadionul Municipal;
Nu a încurajat financiar niciun club sportiv;
Nu a alocat pentru sportivii care merg la competiţii
externe niciun leu.

VÂRSTNICI

I-a atras pe unii dintre aceştia de partea sa doar cu
scop electoral;
Pachetele, transportul gratuit, diplomele, banii nu sunt
daţi din buzunarul primarului, ci ai cetăţenilor care au
muncit  o  viaţă  şi  care  sunt  nevoiţi  să  trăiască  cu
pensii modeste;



I-a plimbat pe la mănăstiri tot ca să le ia voturile,
pentru acest tip de turism ecumenic fiind alocate de la
bugetul local alte miliarde de lei.

 

 

TURISM

Nu a finalizat niciun proiect măreţ în staţiuni, deşi
tot trâmbiţează că a făcut faleze, a modernizat Saturnul
etc;
Nu a atras investitori prin acordarea unor facilităţi;
Nu a investit în divertisment;
Nu a investit în infrastructură, iluminat, trotuare;
Nu a mişcat un deget pentru cetăţenii din zona Neptun –
Olimp care nu au farmacii şi nici cabinete medicale;
În primul său mandat, s-a închis Şcoala Neptun.

 

TINERI

În 8 ani, primarul nu s-a preocupat să le ofere locuri
de muncă;
Nu le-a creat posibilităţi de distracţie;
Nu  a  făcut  nimic  pentru  a-i  determina  să  revină  în
oraşul natal după terminarea studiilor;
Nu i-a susţinut financiar pe cei cu rezultate merituorii
şi nici nu a alocat bani pentru participarea celor fără
posibilităţi  la  diverse  competiţii  naţionale  şi
internaţionale.

MASS-MEDIA

În cei 8 ani de domnie, primarul nu a organizat nicio
conferinţă de presă; Nu-i plac întrebările incomode şi
se enervează într-o clipită;
Nu a furnizat jurnaliştilor informaţiile solicitate în



baza  Legii  544/2001,  privind  liberul  acces  la
informaţiile  de  interes  public;
Compartimentul Mass-Media a fost desfiinţat, locul său
fiind luat de o firmă de casă care încasează, anual,
sute de milioane de lei, doar pentru comunicate de presă
laudative, pe model comunist.

Iată, cum un municipiu cu un potenţial enorm, cu un buget
consistent  a  ajuns  la  sapă  de  lemn,  îngropat  în  datorii,
trist, fără perspective, fără speranţe.

Este Mangalia oferită, nouă, tuturor, de Cristian Radu care,
datorită beneficiilor funcţiei, ne cere să-i facem cadou încă
un mandat. Primează, în mod clar, doar propriul interes, nu
oraşul de la malul mării pe care l-a secătuit de puteri şi pe
care l-a aruncat în derizoriu.

LAUREAŢII  GALEI  TÂNĂRULUI
ACTOR HOP! 2020
10 septembrie 2020 10:15

Ediţia a XXIII-a a Galei Tânărului Actor HOP, desfăşurată la
Amfiteatru TNB, s-a încheiat în seara zilei de 6 septembrie.

Juriul concursului a fost format din ADRIAN BATISTA – regizor
și producător TV, IOANA BOGĂŢAN – actriţă, SILVIA GHIAȚĂ –
producător TV, ANDREI și ANDREEA GROSU – regizori, ILEANA

https://editiadesud.ro/laureatii-galei-tanarului-actor-hop-2020/
https://editiadesud.ro/laureatii-galei-tanarului-actor-hop-2020/


LUCACIU – critic de teatru.

PREMIILE GALEI TÂNĂRULUI ACTOR HOP 2020

Premiul „ŞTEFAN IORDACHE” – Marele Premiu al Galei Tânărului
Actor HOP
a fost acordat actriţei BIANCA TEMNEANU pentru rolurile din
spectacolele „Pe lună” și
„Unu pe doi”.
Premiul se acordă în memoria marelui artist Ştefan Iordache,
cel care a fost membru al juriului la mai multe ediţii ale
Galei HOP, un apropiat al acestui eveniment şi al susţinerii
tinerilor la început de carieră. Dacă iniţial, începând cu
ediţia 2009, premiul a fost acordat celui mai bun actor la
secţiunea individual, începând din anul 2013, organizatorii
Galei au decis ca Premiul „Ştefan Iordache” să devină MARELE
PREMIU AL GALEI.
Premiul a fost anunțat de GIGI CĂCIULEANU, directorul artistic
al Galei şi de primarul sectorului 5 Bucureşti, domnul DANIEL
FLOREA – în cadrul parteneriatului cu Centrul Cultural și de
Tineret „Ștefan Iordache” al Primăriei sector 5, București.

Premiul pentru cea mai bună actriţă, secţiunea individual
a fost acordat actriţei GEORGIANA VIȘAN pentru „Dialog cu D”.
Premiul a fost anunțat de ADRIAN BATISTA.

Premiul pentru cel mai bun actor, secţiunea individual
a fost acordat actorului IULIAN TRĂISTARU pentru „Hotar”.
(Iulian  Trăistaru  a  participat  și  la  secțiunea  Grup  în
spectacolele „Pe lună” și „Conflictual”)
Premiul a fost anunțat de SILVIA GHIAȚĂ.

Premiul „CORNEL TODEA” – Premiul pentru cea mai bună trupă de
actori
a fost acordat trupei spectacolului „Unu pe doi”, cu ANA BACIU
și BIANCA TEMNEANU.
Premiul este susţinut de familia Todea, începând cu ediţia a
16-a.



Premiul  a  fost  anunțat  de  domnul  KRIZBAI  BÉLA  DAN,
vicepreşedintele  Institutului  Cultural  Român.

Premiul „SICĂ ALEXANDRESCU” – Premiul special al juriului
a fost acordat actorului DRAGOȘ IONIȚĂ pentru „Shakespeare &
GENDER”.
Premiul a fost anunțat de IOANA BOGĂȚAN.

PREMIUL PUBLICULUI
Cea mai bună actriţă: ILEANA URSU
Cel mai bun actor: DRAGOȘ IONIȚĂ
Cea  mai  bună  trupă  de  actori:  „Dictum  Meum  Pactum”  cu
ALEXANDRU  IONESCU,  ROBERT  IOSIF  şi  ALEXANDRU  PETCU.  Un
spectacol coordonat de Teodora Velescu.

PREMII GĂZDUITE ÎN CADRUL GALEI TÂNĂRULUI ACTOR HOP

Premiul „1/10 pentru FILM la TIFF”
a fost acordat actorului ALEXANDRU IONESCU pentru rolul din
spectacolul
„Dictum Meum Pactum”.
Premiul  a  fost  anunțat  de  actorul  LARI  GIORGESCU,  fost
participant la proiectul „10 pentru FILM la TIFF”.
Începând cu ediţia a 17-a, regizorul şi producătorul de film
TUDOR GIURGIU acordă unuia dintre concurenţii Galei HOP şansa
de a face parte din proiectul „10 pentru FILM la TIFF”.

Premiul  pentru  prestanţă,  rostire  scenică  şi  expresie
corporală
(un premiu acordat de actrița Dorina Lazăr)
a fost acordat actriței IULIA POPA pentru „Waves”.
Premiul a fost anunțat de ILEANA LUCACIU.

*

A prezentat actorul LARI GIORGESCU.
Directorul  artistic  al  Galei  HOP  2020:  coregraful  şi
dansatorul  GIGI  CĂCIULEANU.



OPORTUNITATE!
Doamna  Eliza  Noemi  Judeu,  directorul  Teatrului  Municipal
„Bacovia” Bacău a
invitat câștigătorii Galei Tânărului Actor HOP 2020
să prezinte momentele din concurs la Festivalul Bacău-Fest
Monodrame, ediția 2021.

GALERIA FOTO / VIDEO GALA HOP 2020
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PARTENERII GALEI TÂNĂRULUI ACTOR HOP, 2020

Organizatori:
UNITER – Uniunea Teatrală din România
Teatrul Național „I.L. Caragiale” din București
prin
Centrul de Cercetare şi Creaţie Teatrală „Ion Sava“

Proiect cultural finanțat de:
Ministerul Culturii

Coproducător:
Societatea Română de Televiziune

Parteneri:
Institutul Cultural Român
Primăria Sector 5 Bucureşti și Centrul Cultural și de Tineret
„Ștefan Iordache”

TIFF – Festivalul Internațional de Film Transilvania
ITI – Institutul Internațional de Teatru, Secţia Română

Partener de tradiţie:
Societatea Română de Radiodifuziune

Parteneri media:
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RAJA NU MAJOREAZĂ TARIFUL LA
APĂ
10 septembrie 2020 10:15

 

Ca  urmare  a  unor  postări  și  comentarii  în  mediul  on-line
referitoare la majorarea, începând cu data de 1 octombrie
2020, cu 50 % a prețurilor/tarifelor pentru serviciile de
furnizare a apei potabile și de canalizare, practicate de RAJA
S.A., precum și intenția și dorința unor aleși locali de a
iniția  referundum  pentru  reducerea  prețului  la  apă,  facem
următoarele precizări:
1. RAJA S.A. nu va majora tarifele începând cu data de 01
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octombrie și nici până la finalul anului curent.
2.  Ultima  creștere  a  tarifelor  a  fost  realizată  în  luna
ianuarie 2019. Prin urmare, în aproape doi ani, RAJA S.A. nu a
aplicat măriri de tarife și nici măcar ajustări cu indicele de
inflație, deși în ultima perioadă costurile curente cu energia
electrică,  combustibilii  și  alte  materiale  necesare
întreținerii  și  amortizării  instalațiilor  au  crescut
considerabil.
3. La ora actuală, prețul aplicat de RAJA S.A. la apă potabilă
se află pe locul 12 în clasamentul național în rândul celor 45
de operatori regionali de profil.
4. Dacă tot se dorește a se veni în sprijinul cetățenilor cu
organizarea unui Referendum, vă propunem ca tema acestuia să
fie reducerea tuturor prețurilor plătite de către cetățeni
pentru utilitățile publice și, pe lângă apă, să se aibă în
vedere și scăderea prețurilor pentru gaze, energie electrică,
energie termică, salubritate etc.

Comuna  Tuzla,  în  continuă
dezvoltare (video)
10 septembrie 2020 10:15
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Stroe Felix: „Am învățat și
am muncit mult și din greu.
Și am reușit!”
10 septembrie 2020 10:15
– Cine este Stroe Felix, unde… și când a apărut el?
– Stroe Felix: Sunt născut pe 25 decembrie 1955, în sfânta zi
de  Crăciun,  în  Valea  Teancului,  comuna  Vernești,  o  mică
localitate din județul Buzău. Se află pe valea râului Buzău,
la ieșirea dintre dealurile subcarpatice. Datează dinaintea
secolului  al  XVII-lea,  când  era  în  proprietatea  familiei
Greceanu, și în localitate au trăit frații Șerban și Radu
Greceanu, care au scris o parte din operele lor acolo. Tot în
Vernești își are originea familia Marghiloman.
– Vă e dor de locurile natale?
– Părerea mea este că zona județului Buzău
e cea mai subevaluată din punct de vedere
turistic, din toată România! Pentru mulți
și pentru mine, e mai frumoasă decât Valea
Prahovei! Județul este situat pe suprafața
a  trei  zone:  muntoasă,  deluroasă  și  de
câmpie,  de  aceea  are  un  imens  potențial
turistic.  Aici  se  află  celebrii  vulcani
noroioși din Berca și Scorțoasa, Focurile
Vii  din  Lopătari,  Lacul  „fără  fund”  din
munții Siriului, platoul carstic salin de
la Meledic, așezările rupestre din munții Buzăului, babele de
la Ulmet, cascada Cașoca, stațiunea Sărata Monteoru… Locuri
minunate, care merită vizitate măcar o dată în viață. De toate
mi-e  dor!  Mai  merg  din  când  în  când,  dar  timpul  nu  îmi
permite.
– Deci, v-ați petrecut copilăria la țară. Dar liceul l-ați
făcut în reședința de județ…
– Am urmat Liceul B.P.Haşdeu din Buzău, între 1970 și 1974, o
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unitate  de  învățământ  istorică!  A  luat  ființă  în  1867,
clădirea  fiind  construită  pe  un  teren  care  a  aparținut
Mănăstirii Banului, și a purtat numele de Gimnaziul Tudor
Vladimirescu, până în 1875. Din 1873, aici a funcționat prima
bibliotecă din oraș. George Emil Palade – biolog, medic și om
de știință american de origine română, specialist în domeniul
biologiei celulare, laureat în 1974 al premiului Nobel pentru
fiziologie și medicină – e absolvent al liceului Hașdeu! Iar
marele istoric Constantin Giurescu i-a fost director, chiar la
începutul secolului… A fost o perioadă în care m-am străduit
și am învățat serios.
– De acolo ați ajuns la Academia Navală Militară Mircea cel
Bătrân Constanţa. Cum așa?!
Mi-am dorit să fiu militar de carieră. Într-o zi, învățătorul
ne-a întrebat ce vrem să devenim ca adulți. O fetiță a spus că
vrea să fie croitoreasă, un alt copil, un băiat, a spus că
vrea să fie șofer. Eram 12 copii, eu știam să citesc de la
cinci ani, pentru că părinții mei sunt învățători. Și când m-a
întrebat  pe  mine,  eu  i-am  spus  învățătorului…  Văzusem  pe
ziarul bunicului meu pe ministrul apărării naționale. Era un
om frumos, un bărbat frumos, un om tânăr, și m-a impresionat
pe mine, asa cum era el îmbrăcat în uniformă. Și când m-a
întrebat învățătorul meu ce vreau să mă fac, am zis: „Domnu’
învățător, când voi fi mare vreau să fiu ministrul Apărării
Naționale!” Pur și simplu, săracul om s-a blocat. Nimeni din
satul nostru nu-și mai propusese să fie ministrul apărării
naționale!?
Și, cu îndârjire m-am gândit toată viața mea să învăț când a
fost de învățat, să muncesc serios când a fost de muncă. Așa
am făcut între 1974 și 1978 Academia Navală Militară Mircea
cel  Bătrân  Constanţa,  facultate  de  comandă  și  stat  major
absolvită la excepțional ca șef de promoție, iar mai apoi în
perioada  1985-1987  am  absolvit  cu  media  9,45  Academia  de
Înalte Studii Militare Bucureşti, Facultatea de comandă şi
stat major. Toate, la timpul lor.
Chiar și în 2001 am urmat un Curs de administraţie publică
locală  organizat  de  Uniunea  Europeană,  la  solicitarea



Ministerului  Administraţiei  Publice.  Sunt  coautor  al
lucrărilor „Simulări manageriale prin modelare matematică şi
tehnici FUZZY”, lucrare pentru care a primit Premiul Academiei
Române pe anul 2010 la secțiunea „Stiințe economice, juridice
și  sociologice”  și  „Bazele  managementului  în  administraţia
locală şi serviciile comunitare de utilităţi publice”.
– Și nu v-ați oprit aici…
La  absolvirea  Academiei  am  fost  numit  comandant  pe  navă
militară. Din cariera mea militară de 17 ani și jumătate, 14
ani și jumătate au fost pe linie de comandă și stat major.
După ‘90 mi-am dat demisia. Am vorbit pe larg, cu alte ocazii,
care  au  fost  motivele.  Comitetul  de  Acțiune  pentru
Democratizarea  Armatei  înființat  în  ianuarie  1990  cerea
demisia generalului Nicolae Militaru, ministru al Apărării. S-
a dorit o lovitură „de palat” în Armata Română, dar nu s-a
reușit,  s-a  prăbușit  repede.  În  schimb,  armata  era
nefinanțată, deprofesionalizată. Și atunci mi-am dat demisia.
În  demisie  scria  așa:  ”Prin  prezenta  solicit  trecerea  în
rezervă  prin  demisie.  Voi  purta  întotdeauna  respect  și
considerație instituției în care am crescut și m-am format ca
om, instituție pe care o voi apăra întotdeauna, nu o voi huli
și nu o voi denigra niciodată”. Atunci, în 1992, dacă aveai
puțină inițiativă multe lucruri puteau să fie abordate. Nu era
concurența  de  astăzi.  Și  mi-am  propus  să  particip  la
construirea capitalismului din România. Am muncit mult și din
greu.
– Ați avut o „filozofie de viață” încă de tânăr? Ați știut,
ați conștientizat de unde veniți și încotro vă îndreptați?



– Am fost pe cont propriu de mic. Mi-am
dat  seama  că  viața  mea  va  depinde
exclusiv de eforturile mele și cât de
bine și de mult voi munci. Și de cât de
bine  voi  învăța  la  școală,  nu  numai
față de ceilalți. N-am blamat niciodată
sistemul, pentru că totdeauna depinde
de puterea noastră de a ne remodela,
adapta,  evolua.  Să  ne  adaptăm  la
condițiile  pe  care  ni  le  oferă
societatea,  indiferent  cum  s-ar  numi
ea.  Societatea  nu  e  niciodată

„dreaptă”.  Putem  doar  încerca  s-o  facem  mai  bună.
– Cum ați cunoscut-o pe partenera dvs. de viață? Singura! A
fost „dragoste la prima vedere”?
– Eram în anul III la Academia Navală „Mircea cel Bătrân” cînd
am cunoscut-o pe soția mea, Elena Maria. Ea era la Buzău, eu
la Constanța. Era elevă a școlii post-liceale de acolo. Am
corespondat timp de doi ani – cred că ne-am trimis aproape 600
de scrisori fiecare. Scriam aproape zilnic.
Ne-am propus unul altuia să ne oficializăm relația abia după
ce absolvim, și nu oricum: fiecare ca șef de promoție. Și
chiar așa s-a și întâmplat, amândoi am reușit! Ne-am căsătorit
în 1978 și imediat ne-am mutat la Mangalia – acolo aveam
repartiția. Am stat într-o locuință de serviciu modestă… În
februarie 1979, acolo s-a născut băiatul nostru, Cosmin. Abia
după o lună am primit o locuință nouă. Când a născut Elena, m-
am dus la spital cu frezii și o mulțime de prăjituri. Și, ca
să nu se turtească, le-am protejat cu o oală goală, pentru
ciorbă! � M-am simțit foarte mândru.
– A fost genul de căsnicie, de relație perfectă? Cum a evoluat
relația dvs. de-a lungul anilor?
– Soția mea a știut din primul moment că toată viața voi pune
cariera și munca pe primul plan. Și a înțeles. Niciodată n-am
fost un soț „normal”, n-am ajuns niciodată acasă la patru-
cinci  după  amiaza,  să  mă  schimb  și  să  mă  așez  în  fața
televizorului. Toată activitatea mea și eventualul succes mi-
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au afectat familia – și în bine, dar și în rău. Din 1982 ne-am
mutat  la  Constanța.  Am  început  să  activez  în  cadrul
Comandamentului Marinei Militare. Am schimbat trei locuințe de
serviciu până ne-am putut lua o casă.
După  1989,  viața  a  intrat  într-o  altă  etapă,  din  toate
punctele  de  vedere.  S-au  schimbat  perspective,  priorități.
Lucrurile pentru care merita să
avansezi ierarhic nu mai păreau
atât de importante. În plus, în
august ‘90 s-a născut și fetița
noastră,  Iulia.  Problemele
structurale  și  de  fond  din
armată  erau  grave.  Se  dorea  o
reformă,  dar  era  viciată.  Ca
dovadă,  diversele  inițiative
„civice”  au  fost  abandonate.
Generalii se certau și se turnau între ei. Mi-am prezentat
demisia, conștient fiind că nu voi mai avea voie niciodată să
mă  întorc  în  armată.  Am  decis  să  intru  în  afaceri,  să
contribui la „construirea capitalismului în România” și să
clădesc un viitor mai bun și mai sigur familiei mele.
– Ați reușit „din prima” în afaceri?
La  început  a  fost  foarte  greu.  Încet-încet  am  reușit  să
construim niște afaceri. Am fost de exemplu director la o
fermă de animale particulară. Mi-am luat inclusiv lecțiile de
umilință cu demnitate. Am traversat perioade grele, pe care
unii le-ar considera stânjenitoare, cu mult curaj. Au fost și
ani  de  sacrificiu  și  nesiguranță,  inclusiv  sau  mai  ales
financiară. Ne-am asumat. Am făcut sacrificii – și familia, și
eu. Încet-încet, cu multă muncă, afacerile au prosperat. Apoi
am  intrat  în  administrația  locală  și  centrală.  În
administrație,  disciplina  militară  mi-a  fost  de  mai  mare
folos: rigoare, seriozitate, ținerea cuvîntului, consecvență.
– Aveți și hobby-uri, activități care vă mai deconectează?
– Citesc. Am citit enorm, dintotdeauna. Și acum, când am mult
mai puțin timp, am noptiera de lângă pat plină de cărți. Mă
informez permanent – îmi plac istoria, analiza militară și
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politică,  comentariile  literare,  beletristica.  Ascult  și
muzică, toate genurile. Mi-aș fi dorit să călătoresc mai mult,
și nu în interes de serviciu. Pentru mine nu prea există
concediu… Poate mai târziu, cine știe.
– Vă mulțumim și succes!
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Comandat de PSD, filiala Constanta, CMF 21200019

Liceul  Teoretic  “Callatis”,
la ceas aniversar: 30 de ani
de existenţă
10 septembrie 2020 10:15

Comunicat

Zi de sărbătoare la Liceul Teoretic “Callatis” Mangalia, unde
cadrele didactice au marcat cei 30 de ani ai instituţiei de
învăţământ.  Manifestarea  a  fost  prilej  de  bucurie,  de
întâlnire pentru corpul profesoral actual şi de rememorare a
oamenilor dragi, foşti profesori şi absolvenţi, pentru care
şcoala reprezintă acasă.
Au fost evocaţi, cu nostalgie şi mândrie, 30 de ani de idei,
programe şi proiecte educaţionale, 30 de ani de experienţe
formative, de dăruire şi har pedagogic, 30 de ani de succese
şi reuşite academice ale elevilor la concursuri, olimpiade
şcolare naţionale şi universităţi de prestigiu din ţară şi
străinătate, 30 de ani de manifestări culturale, artistice,
ştiinţifice şi civice, 30 de ani de clipe din viaţă petrecute
împreună,  dascăli-elevi-părinţi-autorităţi  locale-parteneri
educaţionali, în marea familie callatiană.
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La ceas aniversar, povestea Liceului Teoretic “Callatis” merge
mai  departe,  având  aceeaşi  misiune,  educaţie  de  calitate
pentru toţi elevii, care să le asigure reuşita profesională în
cele mai variate domenii de activitate şi integrarea cu succes
pe piaţa muncii.
La 30 de ani (1990-2020) Liceul Teoretic “Callatis” este o
şcoală  tânără,  compartiv  cu  alte  instituţii  şcolare  cu
tradiţie de peste 100 sau 200 de ani, dar care are avantajul
de a se bucura de cadrele didactice care au scris şi au trăit
istoria  acestuia,  de  a  se  mândri  cu  absolvenţii  care  au
revenit la şcoală în calitate de dascăli, de a se lăuda cu mii
de absolvenţi care în prezent au o carieră de succes, de a
avea un corp profesoral motivat să menţină, conform tradiţiei,
liceul  în  topul  liceelor  teoretice  de  elită  din  judeţul
Constanţa.
Pentru  mai  multe  informaţii  despre  Liceul  Teoretic
,,Callatis’,  vă  invităm  să  consultaţi  site-ul  instituţiei,
www.callatis.ro

Angela  Marinescu,  propunerea
USR-PLUS  pentru  Consiliul
Local Mangalia
10 septembrie 2020 10:15

Mă  numesc  Angela  Marinescu,  de  profesie  sunt  inginer
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horticultor și am lucrat ca administrator de firmă atât în
agricultura de stat, cât și în sistemul privat.
Cred cu tărie că fiecare persoană care este interesată de
direcția în care merge țara și orașul său, are datoria de a se
implica. Nu am dorit să mai aștept ca altcineva să rezolve
problemele din Mangalia, din viața noastră, așa că am hotărât
să mă implic, alăturându-mă echipei USR PLUS.
Aceeași dorință de implicare am găsit-o și la colegii mei mai
tineri din USR PLUS, cărora le admir entuziasmul și dăruirea
în lupta de a crea o lume mai bună și un mediu sănătos pentru
familiile noastre.
În Mangalia mi-am construit căminul, aici mi-am crescut și mi-
am educat copiii, însă, din lipsa oportunităților din acest
oraș, au fost nevoiți să plece în altă țară.
Vreau să transformăm Mangalia într-un oraș din care copiii și
nepoții noștri să nu mai fie nevoiți să plece, un oraș în care
își pot clădi viitorul alături de familiile lor.
Vreau să transformăm Mangalia într-un exemplu pozitiv.
Alături de ceilalți colegi, candidați pentru Consiliul Local
al Mangaliei, voi aduce aportul la schimbările pe care ni le
dorim, împărtășind din experiența profesională, în spiritul
respectului pentru cetățean.

Împreună cu colegii USR PLUS care candidează pentru consiliul
local Mangalia și pentru consiliul județean Constanța, vom
reuși să aducem schimbările pe care ni le dorim cu toții atât
la nivel local cât și la nivel județean.

cod mandatar financiar 21200251



Bacalaureat  2020,  sesiunea
august  –  septembrie:
rezultate  finale  după
soluționarea contestațiilor
10 septembrie 2020 10:15

 

Rata finală de promovare, înregistrată în sesiunea august-
septembrie a examenului național de bacalaureat 2020, după
soluționarea contestațiilor, la nivelul județului Constanța,
este de 33,10%. Reamintim că rata de promovare generată de
rezultatele inițiale a fost de 30,69%.
Prin urmare, 426 de candidați au promovat examenul în această
sesiune: 363 (medii între 6-6,99), 56 (medii între 7-7,99), 6
(medii între 8-8,99) și un candidat cu media peste 9. Dintre
aceștia, 301 de candidați provin din promoția curentă, iar
125de candidați provin din promoțiile anterioare. Menționăm că
în  sesiunea  august-septembrie  au  fost  depuse  435  de
contestații.
Precizăm că media minimă de promovare a examenului este 6
(șase), iar nota minimă pentru fiecare probă scrisă este 5
(cinci).  Procentul  de  promovare  este  calculat  din  totalul
candidaților  prezenți,  incluzând  în  această  categorie  și
candidații eliminați.
Rezultatele finale au fost afișate astăzi, 5 septembrie, la
ora 10:00, în centrele de examen și pe pagina web dedicată. La
fel ca în prima sesiune, rezultatele pot fi accesate în baza
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unui cod furnizat fiecărui candidat, datele personale fiind
anonimizate,  în  conformitate  cu  prevederile  specifice  în
vigoare  (Regulamentul  general  privind  protecția  datelor  –
RGPD).

Doi turisti scosi din valuri,
transportati  cu  elicopterul
(video)
10 septembrie 2020 10:15

In aceasta dimineata, doua persoane au fost scoase din marea
involburata,  in  dreptul  plajei  Laguna.  Una  inconstienta,
cealalta constienta. Au intervenit, pentru salvarea lor, un
echipaj SMURD B2 Mangalia, SAJ C si elicopterul SMURD. A fost
vorba despre o fata de 17 ani conștientă și un bărbat de 31 de
ani inconstient.

Cu  o  viață  culturală  în
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agonie,  după  ani  de
promisiuni  deșarte,  primăria
a  găsit  cu  ce  să  „ungă”
orgoliul  artiștilor  din
Mangalia: îi face cetățeni de
onoare!
10 septembrie 2020 10:15
Cu două săptămâni înainte de alegerile locale, staff-ul de
campanie al actualului primar a scos un nou iepuraș din joben:
îi face cetățeni de onoare pe mai mulți scriitori, pictori,
profesori, dar și pe Denis Tudor, un tânăr din Mangalia, șef
de  promoție  Facultatea  de  Electronică,  Telecomunicații  și
Tehnologia  Informației  din  cadrul  Universității  Politehnica
București, implicat într-un proiect inițiat de Elon Musk și
intitulat  Hyperloop,  care  își  propune  să  construiască  un
„tren al viitorului”.

Inițiativă lăudabilă, am zice, dar… printre beneficiari îi
avem pe prof. Traian Broască, cel care, cu ceva timp în urmă,
venea  în  Consiliul  Local,  pentru  a  face  rost  de  sumele
necesare deplasării corului pe care îl conduce, la concursuri
internaționale: a fost trimis cu „miloaga” de un consilier PN,
pentru a face rost de bani.

Prof.  Corneliu  Ninu  a  militat,  de  ani  de  zile,  pentru  
“Monumentul Eroilor Dobrogeni”. A primit exact… promisiuni. A
scos, din fonduri strânse doar domnia sa știe cum, o serie de
volume și reviste dedicate Mangaliei și eroilor ei.

Reamintim și promisiunile pentru pictorii Mangaliei, că vor
avea o galerie de artă, dar și Cafeneaua Literară, dedicată
scriitorilor urbei. Unicul club de artă din Mangalia își duce
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existența în Cercul Militar, timp în care Casa de Cultură stă
închisă cu șapte lacăte, dar cu o proaspătă spoială de var, pe
exterior, iar Cinematograful Pescăruș se chinuie, agonizând,
să se prăbușească mai repede.

Dacă vor accepta această înaltă distincție, o diplomă inutilă
care nu va resuscita Cultura la Mangalia, rămâne de văzut.
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Polaris M Holding angajeaza!
10 septembrie 2020 10:15
Florin Jianu, director Polaris Mangalia: „Cei interesati de
posturile pentru lucratori salubrizare cai publice Constanta,
dar care au domiciliul in Mangalia, Polaris M Holding pune la
dispozitie transport gratuit Mangalia-Constanta!”

https://editiadesud.ro/polaris-m-holding-angajeaza-5/
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Caravana Akademia Kinderland,
școala mobilă de vară despre
alimentație  sănătoasă  pentru
cei mici, a ajuns de astăzi
pe litoral
10 septembrie 2020 10:15

Vești bune pentru copiii și părinții de pe litoral! Începând
de  astăzi,  caravana  care  îi  învață  pe  cei  mici  despre
alimentația sănătoasă se află pentru prima dată la malul Mării
Negre, în cadrul programului Akademia Kinderland, desfășurat
de  Kaufland  România  și  Asociația  pentru  Responsabilitate
Socială PLAN B pentru al treilea an la rând.
Școala pe roți care învață copiii cum să se hrănească sănătos
va poposi în Mangalia, Năvodari și Constanța pe tot parcursul
lunii septembrie, astfel:
• Vineri, 4 septembrie – joi, 8 septembrie – în parcarea
magazinului Kaufland Mangalia (str. Lavrion, nr. 30A)
•  Sâmbătă,  10  septembrie  –  miercuri,  14  septembrie  –  în
parcarea magazinului Kaufland Năvodari (str. Constanței, nr.
26)
• Vineri, 16 septembrie – marți, 20 septembrie – în parcarea
magazinului Kaufland Constanța, zona Viile noi (Bd-ul Aurel
Vlaicu, nr. 36)
• Joi, 22 septembrie – luni, 26 septembrie – în parcarea
magazinului Kaufland Constanța, zona Obor (Bd-ul 1 Dec. 1918,
nr. 21)
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• Miercuri, 28 septembrie – luni, 2 octombrie – în parcarea
magazinului  Kaufland  Constanța,  zona  Maritimo  (Bd-ul  Aurel
Vlaicu, nr 218)
Accesul este gratuit și se face în intervalul orar 10:00 –
18:00, în grupuri de maximum 5 persoane, în baza programărilor
prealabile la numărul 0775.205.078 – și cu respectarea tuturor
rigorilor de protecție obligatorii în această perioadă.
La activitățile Akademiei Kinderland pot participa copii cu
vârsta cuprinsă între 5 și 14 ani, cu obligativitatea purtării
măștii de protecție.
La  fața  locului,  organizatorii  au  luat  toate  măsurile  de
siguranță pentru respectarea distanțării sociale, cu circuit
separat de intrare/ieșire, termoscanare, dezinfectant, mănuși
și măști de protecție.
Școala-muzeu  în  aer  liber:  educație  interactivă  pentru
nutriție corectă
Butaforii, fructe și legume sub formă de exponate gigant,
stații  de  explorat,  jocuri  pe  tabletă,  informații  și
curiozități  despre  toate  categoriile  de  alimente  –  toate
acestea vor fi disponibile la caravană, unde cei mici vor
învăța  prin  metode  nonformale  și  interactive  despre
alimentația  corectă.
Copiii vor fi îndrumați de personal prin stațiile decorate
atractiv,  unde  vor  afla  cum  arată  farfuria  ideală,  cum
funcționează corpul uman în raport cu mâncarea, cum se combină
corect alimentele, ce înseamnă gustare sănătoasă și cum să
evite  risipa  alimentară  –  toate  explicate  pe  înțelesul
copiilor.
Specialiștii  atrag  atenția  asupra  importanței  nutriției
corecte încă de la vârste mici
Programul derulat de Kaufland România și Asociația Plan B
sprijină părinții în eforturile de a-i ajuta pe cei mici să
deprindă obiceiuri sănătoase, cu impact pe termen lung în
starea de sănătate și dezvoltarea armonioasă.
Potrivit  specialiștilor  ,  una  dintre  consecințele  izolării
sociale  din  timpul  pandemiei  a  fost  creșterea  obezității
infantile,  în  contextul  în  care  copiii  nu  au  mai  avut



activitate fizică și a existat tentația de a consuma mai des
hrană nesănătoasă, precum fast-food, dulciuri, sucuri etc.
Cel  mai  recent  studiu  european  cu  privire  la  obezitatea
infantilă  arată  că  în  România,  7%  dintre  copii  nu  iau
niciodată micul dejun, iar unul din 4 copii de 8 ani are
probleme de greutate şi unul din 10 suferă de obezitate.
Nevoia  de  a  deprinde  comportamente  alimentare  sănătoase
include  pe  lângă  nutriție  corectă  și  evitarea  risipei
alimentare.  Același  studiu  arată  că  în  România,  risipa
alimentară se ridică la 6.000 de tone pe zi, iar 49% din
aceasta se produce în gospodării.

 

Dumitru Paris, candidatul USR
PLUS:  „Luptăm  pentru  o
reformă  majoră  în  Primăria
Mangalia,  pentru  a  o
transforma  într-o  instituție
modernă și transparentă”
10 septembrie 2020 10:15

Sunt Dumitru PARIS, locuiesc în Mangalia și sunt candidatul
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USR PLUS pentru primăria Mangalia. Am 31 de ani, am absolvit
Academia Navală „Mircea cel Bătrân”, secția punte, iar în
prezent lucrez în administrație publică.

Sunt nou în politică și consider că acesta este un aspect
pozitiv, ținând cont de faptul că politica ultimilor 30 de ani
din România s-a bazat pe minciuni, manipulări și denigrări cu
care vechea clasă politică încearcă chiar și în prezent să ne
mai păcălească. Vreau să dovedim tuturor că se poate face
politică altfel, cu oameni altfel, concentrându-ne timpul și
energia în discuțiile directe cu cetățenii. USR PLUS este
singurul partid care a întocmit un program coerent și realist
pentru  dezvoltarea  Mangaliei,  realizat  împreună  cu
profesioniști  din  domeniu.

Împreună cu colegii mei ne luptăm pentru o reformă majoră în
primăria Mangalia, pentru a o transforma într-o instituție
modernă și transparentă, care să lucreze eficient pentru toți.
Consider că această luptă nu este doar a generației mele sau a
USR PLUS, ci este lupta tuturor celor își doreasc să rămână,
să muncească și să-și întemeieze o familie în Mangalia.

Împreună cu echipa USR PLUS, avem următoarele obiective pentru
Mangalia:

Dezvoltare  economică:  Noi  locuri  de  muncă  permanente1.
prin dezvoltarea parcului industrial Mangalia;
Infrastructură: Construirea unei centuri ocolitoare și2.
întocmirea  uni  plan  etapizat  de  modernizare  și
reabilitare  a  tuturor  străzilor  și  trotuarelor  din
Mangalia;
Administrație  publică:  Digitalizarea  administrației3.
publice prin crearea unei aplicații mobile și web și
transparentizarea cheltuirii banilor publici;
Transport public: Construirea unei rețele de transport4.
public  bazate  pe  autobuze  electrice  și  biciclete  în
sistem bike-sharing.
Mediu  și  curățenie:  Schimbarea  regimului  juridic  al5.



Pădurii Comorova și declararea ei drept arie protejată,
crearea unei perdele forestiere de protecție în jurul
Mangaliei și încheierea unui nou contract de salubrizare
;
Spații verzi și locuri de joacă: Demararea unui amplu6.
plan de plantare de copaci în toate zonele Mangaliei,
întocmirea  Registrului  Local  al  Spațiilor  Verzi  și
construirea de locuri de joacă pentru copii;
Turism: Realizarea unei strategii pe termen mediu și7.
lung pentru sectorul turistic și stabilirea unui plan
etapizat de investiții publice care să fie sincronizat
cu această strategie;
Cultură: Reabilitarea siturilor arheologice ale Cetății8.
Callatis,  organizarea  și  dezvoltarea  de  evenimente
culturale,  muzicale,  teatrale,  gastronomice,  etc.,  în
Piața  Republicii  și  Reabilitarea  cinematografului
Pescăruș și a Casei de Cultură;
Sănătate: Construirea unui pavilion modern;9.
Educație și sport: Susținerea financiară a investițiilor10.
în digitalizarea unităților de învățământ, construirea
unei  noi  clădiri  a  Școlii  ”Gala  Galaction”  și
organizarea și sprijinirea competițiilor sportive dintre
școli.

Pentru mai multe detalii despre proiectele USR PLUS pentru
Mangalia accesați www.dumitruparis.ro/ce-vrem-sa-facem.html

Împreună cu colegii USR PLUS care candidează pentru consiliul
local Mangalia și pentru consiliul județean Constanța, vom
reuși să aducem schimbările pe care ni le dorim cu toții atât
la nivel local cât și la nivel județean.

cod mandatar financiar 21200251



Azi incepe editia a 23-a a
Galei HOP! Nu la Mangalia, ci
la Bucuresti
10 septembrie 2020 10:15

 

Gala  Tânărului  Actor  HOP,  ediția  a  23-a  începe  în  seara
aceasta la ora 21.00, sus pe teatru, la Amfiteatru TNB.
Invităm  publicul  să  urmărească  online  evenimentul  transmis
prin livestreaming pe site-ul Galei HOP www.galahop.uniter.ro,
pe  contul  oficial  de  Facebook  al  Galei  HOP
https://www.facebook.com/GalaHopGalaTanaruluiActor  și  pe
contul oficial de YouTube, UNITER ROMANIA.
Timp  de  3  zile,  între  3  și  5  septembrie,  24  de  tineri
dansactori vor concura pentru trofeele HOP și pot fi votați
online pe parcursul zilei de duminică, 6 septembrie, până la
ora  19.00  https://galahop.uniter.ro/votul-publicului-2020/.
Votul publicului contează! Premiul Publicului va fi anunțat în
cadrul  festivității  de  decernare  a  premiilor,  duminică,  6
septembrie, ora 22.00.

Juriul concursului este format din: Adrian Batista – regizor
și producător TV, Ioana Bogăţan – actriţă, Silvia Ghiață –
producător TV, Andrei și Andreea Grosu – regizori, Ileana
Lucaciu – critic de teatru. Directorul artistic al Galei HOP,
ediția  a  XXIII-a  este  dansatorul  și  coregraful  Gigi
Căciuleanu.
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Premiile Galei Tânărului Actor – HOP, ediția a 23-a sunt:
• Premiul „Ştefan Iordache” – Marele Premiu al Galei Tânărului
Actor – HOP
Secţiunea individual:
• Premiul pentru cel mai bun actor
• Premiul pentru cea mai bună actriţă
Secţiunea grup:
• Premiul „Cornel Todea” – Premiul pentru cea mai bună trupă
de actori
• Premiul „Sică Alexandrescu” – Premiul special al juriului
Alte premii acordate în cadrul Galei Tânărului Actor HOP:
• Premiul „1/10 pentru FILM la TIFF”
• Premiul pentru prestanță și rostire scenică – acordat de
actrița Dorina Lazăr
• Premiul Publicului – decis în urma voturilor celor care vor
viziona cele 3 zile de concurs în transmisiune LIVE

*
Gala  Tânărului  Actor  HOP  este  un  proiect  al  UNITER  care
sprijină  debutul  tinerilor  artişti  oferind  oportunităţi  de
formare profesională şi viitoare colaborări.

3 septembrie 2020 UNITER

PARTENERI

Organizatori:
UNITER – Uniunea Teatrală din România
Teatrul Național „I. L. Caragiale” din București prin Centrul
de Cercetare şi Creaţie Teatrală „Ion Sava“

Proiect cultural finanțat de:
Ministerul Culturii

Coproducător:
Societatea Română de Televiziune

Parteneri:
Institutul Cultural Român



Primăria Sector 5 Bucureşti și Centrul Cultural și de Tineret
„Ștefan Iordache”

TIFF – Festivalul Internațional de Film Transilvania
ITI – Institutul Internațional de Teatru, Secţia Română

Partener de tradiţie:
Societatea Română de Radiodifuziune

Parteneri media:
Ziarul Metropolis
RoEvents
Revista Amfiteatru
LiterNet

Partener de monitorizare:
MediaTrust

Sponsor:
Kfea

Locația: Amfiteatru TNB

APIA  primește  cereri  de
solicitare  a  ajutorului  de
stat  pentru  culturile
înființate  în  toamna  anului
2019,  afectate  de  seceta
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pedologică
10 septembrie 2020 10:15

 

Agenţia  de  Plăţi  şi  Intervenţie  pentru  Agricultură  (APIA)
informează că începând de mâine, 03 septembrie 2020, se depun
cererile  de  solicitare  a  ajutorului  de  stat  acordat
producătorilor agricoli care au înființat culturi în toamna
anului 2019, afectate de seceta pedologică, într-un interval
de 10 zile lucrătoare.
Formularul  cererii  de  solicitare  a  ajutorului  de  stat  se
regăsește  în  OUG  nr.148/27.08.2020,  publicată  în  Monitorul
Oficial nr 806 din data de 02.09.2020, și poate fi descărcat
de pe site-ul APIA, accesând adresa www.apia.org.ro.
Cererile se depun la Centrele locale/ judeţene ale Agenţiei de
Plăţi  şi  Intervenţie  pentru  Agricultură,  respectiv  al
Municipiului Bucureşti pe raza cărora/căruia a fost depusă
Cererea unică de plată în Campania 2020.
Cererea  de  solicitare  a  ajutorului  de  stat,  însoţită  de
documentele  solicitate  poate  fi  transmisă  la  Centrele
județene/locale APIA, respectiv al Municipiului Bucureşti şi
prin fax sau poştă sau în format electronic prin e-mail.
Beneficiari:
a)  producătorii  agricoli  persoane  fizice,  persoane  fizice
autorizate,  întreprinderi  individuale  și  întreprinderi
familiale,  constituite  potrivit  prevederilor  Ordonanței  de
Urgență  a  Guvernului  nr.  44/2008  privind  desfășurarea
activităților economice de către persoanele fizice autorizate,
întreprinderile  individuale  și  întreprinderile  familiale,
aprobată cu modificări și completări prin Legea nr. 182/2016,
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cu modificările și completările ulterioare;
b)  producătorii  agricoli  persoane  juridice,  cu  excepția
grupurilor de producători.
Ajutorul de stat se acordă beneficiarilor care au înființat în
toamna  anului  2019  următoarele  culturi:  –  grâu,  secară,
triticale, orz, orzoaică, ovăz, rapiță.
Beneficiarii  trebuie  să  îndeplinescă  cumulativ  următoarele
condiții :
a)  să  deţină  proces-verbal  de  constatare  şi  evaluare  a
pagubelor, încheiat până la data de 15 iunie inclusiv, în care
procentul de calamitare este de peste 30% aferent culturii
calamitate;
b) suprafața calamitată să reprezinte un procent de peste 30%
din suprafața totală declarată în Cererea unică de plată în
anul 2020, aferentă culturii calamitate;
c) să fie înregistraţi în evidenţele APIA în anul 2020, cu
Cerere unică de plată 2020;

d)  nu  se  afla  în  dificultate,  respectiv  reorganizare,
lichidare  sau  în  faliment  la  data  depunerii  cererii  de
solicitare a ajutorului de stat, în baza evidențelor Oficiului
Național al Registrului Comerțului.
Atenție!!! Suprafața pentru care se acordă ajutorul de stat nu
poate depăși suprafața culturii declarate în cererea unică de
plată depusă în cadrul Campaniei 2020.
Prin excepție beneficiarii care au suprafețe calamitate cu
culturile menționate, confirmate prin procesul – verbal de
constatare și evaluare a pagubelor, care au fost întoarse sau
nu au mai fost însămânțate după calamitare și nu se regăsesc,
în totalitate sau parțial, în cererea unică de plată 2020,
suprafețele calamitate avute în vedere pentru ajutorul de stat
sunt cele menționate în procesul – verbal de constatare și
evaluare a pagubelor.
Pentru acești beneficiari ajutorul de stat se acordă pentru
suprafațele confirmate prin procesul – verbal de constatare și
evaluare a pagubelor, dar nu mai mult de suprafața declarată
cu teren arabil în cererea unică de plată din Campania 2020.



Cererea de solicitare a ajutorului de stat va fi însoțită de
următoarele documente:
a)  copie  a  procesului-verbal  de  constatare  şi  evaluare  a
pagubelor;
b)  coordonate  bancare  în  condițiile  în  care  nu  se  mențin
coordonatele bancare existente la Cererea unică de plată 2020.
Atenție!!!  Dacă  documentul  de  identificare  a  coordonatelor
bancare existent la dosarul cereri de plata depuse la APIA nu
se  modifică  acesta  rămâne  valabil  și  pentru  acordarea
ajutorului  de  stat.
Documentele depuse în copie de către beneficiar, vor purta
sintagma “conform cu originalul”,vor fi datate și însușite
prin semnătură de către beneficiar.
Cuantumurile maxime ale ajutorului de stat se regăsesc în
tabelul de mai jos:

Cultura Cuantum ajutor de stat
(lei/ha)
Grâu 925,0
Secară 925,0
Triticale 805,0
Orz 912,0
Orzoaică 951,0
Ovăz 772,0
Rapiță 1002,0


